
 

 

Působení v Hodnotící komisi – David Hurný 

 

 

Vážená paní tajemnice, 

 

dovoluji si Vám zaslat vyjádření k mému působení v Hodnotící komisi pro zájmovou činnost studentů 

na UK. 

 

Komise se řádné shází dle stanovených pravidel. Komise vyhodnotila za poslední rok přibližně  dvě 

desítky žádostí a ve většině případů doporučila panu rektorovi žádostem vyhovět v plné výši. 

Nicméně konstatuji, že se objevila žádost, která žádala finance i přesto, že akce již byla finančně 

pokryta z jiných příjmů a jednalo se tak o dvojí financování. 

 

 

Jako člen komise jsem spatřoval nejasnost ve vymezení kompetencí a pravomocí Hodnotící komise, 

Sociální komise AS UK a Právního odboru UK. V minulosti docházelo k situacím, kdy Právní odbor 

zamítl žádosti z jiných než formálních důvodů i přes opačné stanovisko Sociální komise AS UK. 

Problém byl v nastavení pořadí, v jaké žádosti dostanou jednotlivé orgány. Nejasnost je také ve 

výkladu označení  nadfakultní zájmová činnost - tento stav je matou i pro žádající spolky a komplikuje 

tak možnosti podpory. Proto po dohodě se Sociální komise AS UK jsem vytvořil metodický manuál, 

který dává přehled o možnostech podpory na UK a vykládá po dohodě s Právním odborem pojem 

nadfakultní zájmová činnost. Manuál bude 30. 5. 2016 projednán na Sociální komisi a poté rozeslán 

spolkům působícím na UK. 

 

S pozdravem 

Mgr. David Hurný 


